
Protokół Nr XXII/2016 
z obrad XXII sesji Rady Powiatu V kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Nidzicy 
w dniu 14  września 2016 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodnicząca Rady Powiatu p. Elżbieta Góralska otworzyła obrady sesji o godzinie 

15:00, następnie przywitała  przybyłych gości, w tym Starostę - Grzegorza Napiwodzkiego, Wicestarostę- Lecha 
Brzozowskiego, Burmistrza Nidzicy - Jacka Kosmalę, Zastępcę Burmistrza - Leszka Śpiewaka, Sekretarz - 
Elżbietę Bieniek, Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg – Jacka Dłuskiego. 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy                       
13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Listy obecności  radnych  i przybyłych gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady oświadczyła, że sesja zwołana została na wniosek Zarządu Powiatu na podstawie § 

12 ust. 3 Statutu Powiatu Nidzickiego. Zapoznała radnych z porządkiem obrad sesji. Zapytała, czy są do 
niego uwagi. Zmian do porządku obrad nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2.  Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przystąpienia Powiatu Nidzickiego do realizacji 

zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych nr 190601N (ul. Tatarska), nr 190578N (ul. 
Limanowskiego), nr 190583N (ul. Pieniężnego) w m. Nidzica” w partnerstwie z Gminą 
Nidzica w ramach Programu Wieloletniego pn. Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019. 

 
Ad. 2. 
p. Jacek Dłuski poinformował, że 8 września wpłynęło pismo Burmistrza Nidzicy                 

o zamierzeniu złożenia wniosku na przebudowę dróg gminnych nr 190601N (ul. Tatarska),  nr 
190578N (ul. Limanowskiego), nr 190583N (ul. Pieniężnego) w m. Nidzica” w partnerstwie z 
Gminą Nidzica w ramach Programu Wieloletniego pn. Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019 wraz z prośbą o przystąpienie Powiatu Nidzickiego 
jako partnera. Powiat jako partner zadania udzieliłby pomocy finansowej w wysokości 
1 145 000,00 zł. Przekazanie pomocy finansowej nastąpiłoby  w formie dotacji celowej, na 
wniosek Gminy, pod warunkiem zabezpieczenia środków finansowych w budżecie Powiatu i 
podjęcia uchwały przez Radę Powiatu w Nidzicy o pomocy finansowej. 

W odpowiedzi na to pismo Starosta Nidzicki wyraził prośbę o zabezpieczenie w budżecie 
Gminy Nidzica na 2017 r. kwoty 1.145.000 zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność 
Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy. Gmina uwzględniła dotację w tej wysokości na rok 2017. 
Partnerstwo w realizacji tego przedsięwzięcia umożliwi Gminie Nidzica zdobycie do 5 
dodatkowych punktów przy ocenie wniosku.  

Burmistrz Nidzicy dodał, że koszt inwestycji to niecałe 4,5 mln zł, a ta kwota, o którą prosi 
gmina to 25%. 

p. Jacek Dłuski uściślił, że wartość kosztorysowa to 6.032.699,49 zł. Koszt kwalifikowany 
natomiast to 4.487.282,73 zł. Zatem jest to 25% kosztów kwalifikowanych.  

p. Andrzej Bróździński rozumie, że gmina i powiat 50% dofinansowują, a pozostałe 50% 
to środki pozyskane. 

Burmistrz Nidzicy uszczegółowił, jakie odcinki dróg chce gmina wyremontować: ul. 
Tatarska – 2 odcinki, na terenie miejskim, od skrzyżowania przy Orlenie do kaplicy za 
cmentarzem. Tu planowana jest przebudowa drogi wraz z chodnikami i parkingami. Ponadto 2 
odcinki od tej samej kaplicy do końca m. Tatary. Poza tym ul. Limanowskiego, obok lecznicy, 
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która ma odciążyć przejazd przez samochody ciężarowe. Zrobione zostały korekty projektów. 
Dodał, że w tym roku z PROW gmina nie otrzyma maksymalnej ilości punktów, ponieważ 
postrzegana jest jako gmina bogata. Chce natomiast skorzystać z partnerstwa, żeby pozyskać jak 
najwięcej punktów. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu w 
poniedziałek podjął decyzję o przystąpieniu do tego partnerstwa. Nasze dofinansowanie nie 
zburzy finansów powiatu w 2017 r., bo otrzymamy tę samą kwotę od gminy. Trochę więcej 
popracujemy przy rozliczeniach. Uważa, że współpraca z gminą to jedyna słuszna decyzja. 

p. Andrzej Bróździński zauważył, że zadanie obejmie media podziemne i jezdnie wraz z 
chodnikami na ul. Limanowskiego i Tatary -  dokąd?- zapytał. 

Burmistrz Nidzicy odpowiedział, że obejmie Tatary do granicy miejscowości. Trudno tę 
drogę utrzymać, ponieważ podnoszą się wody gruntowe i ciągle są zastoiska. 

p. Paweł Bukowski stwierdził, że jest to inwestycja gminna, ale w pewnym sensie także 
powiatowa. 

 
p. Joanna Szczepkowska zwróciła się do Burmistrza z pytaniem, czy chcąc zaopiekować się 

starym grobem, należy wcześniej uiścić wszystkie zaległości finansowe. 
Burmistrz Nidzicy odpowiedział, że do cmentarza gmina dokładała ogromne sumy. 

Zmienione zostały stawki, koszty przesunięte na przedsiębiorców. Na cmentarzu brakuje miejsc, 
wysłany został więc wniosek do ANR o zabezpieczenie gruntów na ten cel. Odpowiadając na 
pytanie p. Szczepkowskiej stwierdził, że są zrzeszenia kombatantów, mogą opłacić składki i 
opiekować się grobami. Mogą wystąpić do MOPS o środki na ten cel. Gmina jest elastyczna, 
wszystko jest do ustalenia. 

 
Zastępca Burmistrza – Leszek Śpiewak powrócił do wyżej omawianego projektu uchwały. 

Zaznaczył, że kwota dofinansowania może ulec zmianie po przetargu. 
Więcej uwag i pytań odnośnie projektu uchwały nie było. 
Rada, w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXII/134/2016 w 

sprawie zamiaru przystąpienia Powiatu Nidzickiego do realizacji zadania pn. 
„Przebudowa dróg gminnych nr 190601N (ul. Tatarska), nr 190578N (ul. 
Limanowskiego), nr 190583N (ul. Pieniężnego) w m. Nidzica” w partnerstwie z Gminą 
Nidzica w ramach Programu Wieloletniego pn. Program Rozwoju Gminnej i Powiatowej 
Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019, która stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

 
Burmistrz Nidzicy podziękował za podjęcie tej uchwały. Dodał, że jest to inwestycja dla 

mieszkańców gminy, jak i całego powiatu. Poinformuje Radę Miejską o jednogłośnej decyzji Rady 
Powiatu i nie omieszka podziękować za ten gest na sesji. 

 
Starosta Grzegorz Napiwodzki powrócił do zapytania zgłoszonego na poprzedniej sesji 

Rady Powiatu dotyczącego dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w 
Jagarzewie. 

  Poinformował, że 5 września br. wpłynął wniosek p. I. Borkowskiej o rozwiązanie umowy 
o pracę, ponieważ przechodzi na zastępcę dyrektora ZS Nr 3. Było to totalne zaskoczenie i 
Zarząd musiał się zmierzyć z problemem. Podjął zatem decyzję, że od 1 października dyrektorem 
ZSRiO zostanie p. Katarzyna Mazur, a jej zastępcą – p. Elżbieta Jabłonowska. Zapadną stosowne 
decyzje w tej sprawie. Starosta chciałby uciąć dalsze spekulacje. Wierzy, że szybko odbudujemy 
nadszarpnięty prestiż szkoły. Nowe kierownictwo natychmiast będzie realizowało zadania, które 
będą wpływać na rozwój szkoły. p. K. Mazur uczy przedmiotów zawodowych, a p. Jabłonowska 
– historii. Realizowała projekty, była również wcześniej wicedyrektorem tej szkoły. Sądzi, że te 
osoby podołają stawianym przed nimi wymaganiom. 
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p. Andrzej Bróździński zapytał, czym motywowała swoje odejście p. Borkowska. Straciła 
dużo w jego oczach jako pedagog. Jeździła do szkół, zachęcała uczniów do przyjścia do szkoły, 
rozmawiała z rodzicami. Nie mówiła nic, że nosi się z zamiarem odejścia. Zaprzeczyła też na 
sesji. Mówiła, że poinformuje najpierw Starostę. Zauważył, że zgodnie z kodeksem pracy, 
obowiązuje trzymiesięczny okres wypowiedzenia.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki odparł, że jako powód odejścia p. Borkowska wskazała 
względy osobiste. Odnośnie okresu wypowiedzenia, poinformował, że z dniem 31 grudnia 2016 
r. minie 3-miesięczny okres. p. Borkowska będzie pracowała nadal jako pedagog w szkole. 
Uważa, że dla odbudowania prestiżu szkoły, ta decyzja była jak najbardziej słuszna.  

p. Robert Radzymiński dodał, że osoba, która nie jest zainteresowana byciem w szkole, nie 
będzie dbała o jej dobro. 

p. Paweł Bukowski stwierdził, że może p. Borkowska wybrała inne wyzwanie, bo chce się 
rozwijać.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki uważa, że każdy ma prawo decydować o swoim życiu. 3 
miesiące wcześniej ktoś startuje, przedstawia wizję rozwoju, a potem składa rezygnację. 

p. Paweł Bukowski prosił, aby nie robić z tego afery, bo to nikomu nie służy. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki podkreślił, że Zarząd jak najszybciej starał się znaleźć 

stosowne rozwiązanie, ponieważ takie posunięcie nadwyrężyło prestiż szkoły. 
p. Krzysztof Skurczyński zapytał, gdzie te dwie panie pracują. 
Starosta Grzegorz Napiwodzki poinformował, że w szkole w Jagarzewie. Dodał, że 

dyrektor jednostki wskazuje swojego zastępcę. Panie będą miały czas do 1 października na 
przydział godzin, gdy opuszczą swoje stanowiska. O szczegółach jeszcze nie rozmawiano. 

 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodnicząca o godz. 15:38 zamknęła XXII sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: Przewodnicząca Rady 
/-/ Małgorzata Wojtaszewska      /-/ Elżbieta Góralska 
 
 


